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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 9/2024 z  jednání VV dne 3. prosince 2024 

 

Místo jednání: stadion Markéta v Praze 

Účastníci:   Výkonný výbor: Dušan Palcr (DP), Hana Schlangerová (HS), Linda Vrátníčková 

(LV), Roman Šuster (RŠ), Roman Rygl (RR), Jiří Klement (JK), Marek Fořt (MF) a 

Pavel Myšák (PM) 

Hosté:  Jiří Boháček (JB) 

Omluveni: Iva Riegertová (IR) a Alice Sulamanidze (AS) 

 

Projednávané body: 

1. Udělení záštit ČSRU 

PM přednesl žádosti o udělení záštit nad následujícími akcemi: 

a) Prague Youth Rugby Festival – jaro 2025 (11.-13. duben 2025) 

b) Old Prague Ham Rugby (13.-15. červen 2025) 

c) Prague 7s (21.-22. červen 2025) 

d) Prague Youth Rugby Festival – podzim 2025 (17.-19. říjen 2025) 

Usnesení: VV uděluje zmíněným akcím záštitu České rugbyové unie. 

2. Zápis z výročního hodnocení CSMV Olymp 

PM informoval o přijetí zápisu z výročního hodnocení působení ženského národního týmu v ragby 

7s v rámci Centra sportu ministerstva vnitra Olymp. PM následně zpravil členy VV o jeho obsahu, 

přičemž z textu citoval vybrané pasáže. Mj., Olymp přislíbil vyčlenění 300 tis. Kč pro ragbistky do 

konce roku 2024 a rovněž přislíbil podporu ve výši 1 mil. Kč a dva poloviční úvazky na rok 2025. 

Vedení CSMV vyjádřilo nespokojenost se skutečností, že jejich sportoviště využívají zdarma i 

sportovkyně, které nemají s CSMV uzavřeny smlouvu. 
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Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje HS aby se postarala o včasné vyčerpání vyčleněné částky 

300 tis. Kč a objasnila, zdali jsou zmíněné dva poloviční úvazky zahrnuty v zamýšlené podpoře  

1 mil. Kč, anebo jdou nad rámec této částky. 

3. Podmínky užívaní hřiště na Stadionu Markéta 

PM členy VV ujistil, že do konce února 2025 platí dosavadní podmínky pro pronájem, v jejichž 

rámci hradí ČSRU vlastníkovi pouze náklady na energie. Od března 2025 pak vstoupí v účinnost 

nová smlouva, která stanovuje sazbu za pronájem hřiště ve výši 2 tis. Kč za hodinu + náklady na 

energie. Z platby nájemného je vyjmuta pouze reprezentace žen v ragby 7s, která je zařazena do 

CSMV Olymp. 

Usnesení: VV bere ujištění na vědomí. 

4. Stipendijní program Victoria 

HS informovala o dopadu rozdělení sportů mezi jednotlivá resortní centra na sportovce, kteří dosud 

pobírali stipendium od resortního centra Victoria. Jelikož ragby náleží z části CSMV Olymp a z části 

ASC Dukla, studující reprezentanti o podporu z VSC Victoria přijdou. Případná další spolupráce 

s VSC tak bude omezena na vědu a výzkum, to ale jen za předpokladu výslovného souhlasu ze 

strany Olympu nebo Dukly. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

5. Hospodaření ČSRU 

PM členům VV uvedl, že se zdržel zaslání aktualizované verze rozpočtu z důvodu dosud 

nevypořádaného mistrovství Evropy mužů do 18 a do 20 let. Zároveň potvrdil platnost předešlé 

predikce, která počítá s pozitivním výsledkem hospodaření za rok 2024 ve výši cca 2 mil. Kč. 

6. Sportovní kalendář na rok 2025 

RŠ představil VV obsah prezentovaný na konferenci sportovních ředitelů klubů ČSRU (ze dne 27. 

11. 2024; v příloze tohoto zápisu). Informoval o výsledcích reprezentací za podzim 2025 a uvedl 

hlavní diskutovaná témata na zmíněné konferenci. Společně s tím představil i návrh termínů soutěží 
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mužů pro jaro 2025, jehož součástí byla i data začátků soutěží žen a mládeže. Ve výhledu na podzim 

informoval o očekávaném termínu ME mužů v ragby XV U18 & U20 2025 a o vyhlídkách směrem 

k novému ročníku soutěže RE Super Cup, o kterém bude společně s PM jednat v nadcházejících 

dnech v Paříži. V závěru svého příspěvku potvrdil svou rezignaci na post hlavního trenéra 

reprezentace mužů do 20 let a jako svého nástupce navrhnul Ondřeje Kutila, který letos u týmu 

působil jako asistent trenéra. 

Usnesení: VV bere zprávu na vědomí a jmenuje Ondřeje Kutila hlavním trenérem reprezentace 

mužů do 20 let. 

7. Výsledky prioritizace sportů NSA 

PM informoval členy VV o výsledcích prioritizace NSA po LOH 2024 v Paříži. ČSRU obhájila 

umístění ve 2. skupině svazů. JB doplnil, že dle poskytnutých informací ze strany NSA, se ČSRU 

bodově posunula z „chvostu“ 2. skupiny do její první poloviny. Z hlediska výše finanční podpory 

by tak ČSRU měla získat pro rok 2025 obdobné prostředky jako v roce letošním. 

8. Žádost RC Zlín o zmírnění trestu 

JB představil žádost RC Zlín o zmírnění finanční pokuty za neodehrání pohárového utkání ve Vídni. 

Disciplinární komise klub potrestala herně a finančně za to, že se hráči RC Zlín nedostavili k utkání, 

jehož termín byl nařízen STK v důsledku absence volných náhradních termínů po té, co se utkání 

v původním termínu nesehrálo kvůli nebezpečným klimatickým podmínkám během 

„povodňového“ víkendu dne 14. září 2024. Zástupci zlínského klubu se odvolávali na příslib STK 

netrestat „svévolné“ přeložení utkání z důvodů vyšší moci. Soutěžní řád však z důvodů vyšší moci 

neumožňuje přeložené utkání neodehrát vůbec, podle čehož jednala STK nařízením nového termínu 

utkání, disciplinární komise udělením trestů a, při následném odvolání, i dozorčí rada, která verdikt 

disciplinární komise potvrdila a doporučila klubu obrátit se na výkonný výbor. 

Usnesení: VV shledává postup orgánů ČSRU v souladu s řády. Jelikož výše uložené pokuty (5 tis. 

Kč) je nižší než náklady klubu v případě vycestování na nesehrané utkání, VV nevidí důvod pro její 

zmírnění a žádost zamítá. Pro toto stanovisko se vyjádřilo souhlasně 6 členů, 2 se zdrželi. 
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9. Pořadatelství utkání Česko – Lucembursko 

PM přednesl záměr vypsat výběrové řízení na pořadatelství mezistátního utkání reprezentace mužů 

v rámci ME divize Trophy s Lucemburskem, které bude odehráno 8. března 2025 v Česku.  

Usnesení: VV záměr schvaluje. 

10. Člen VV v Radě síně slávy ČSRU 

JB požádal v souladu s novou směrnicí o síni slávy ČSRU (přílohou tohoto zápisu) o nominaci 

osoby, která bude reprezentovat VV v radě síně slávy – orgánu, který mimo jiné navrhuje nové 

členy síně slávy. JB na základě výslovného přání stávajících členů síně slávy navrhnul nominovat 

Marka Fořta. 

Usnesení: VV nominuje Marka Fořta do rady síně slávy jako svého zástupce. 

11. Změny v komisích ČSRU 

V návaznosti na konání konference předsedů komisí, která proběhla 27. 11. 2024, JB informoval o 

aktuálním fungování stávajících komisí ČSRU a navrhnul kroky k obnovení činnosti v rozvojové 

komisi a zdravotní komisi, které byly v posledních dvou letech neaktivní. 

Usnesení: VV bere na vědomí odvolává Daniela Beneše z postu předsedy rozvojové komise a dále 

odvolává Karla Berounského mladšího z postu předsedy zdravotní komise. VV pověřuje RŠ a JB 

obnovením činnosti ve zmíněných komisích. 

12. Pověření Marka Fořta podáním žádostí o dotace od NSA 

JB požádal VV o pověření MF formálním podáním žádostí o dotace od Národní sportovní agentury, 

konkrétně ve výzvách 6/2025 (VSA) a 5/2025 (PSS). 

Usnesení: VV pověřuje MF podáním žádostí v předmětných výzvách. 

Zápis pořídil: Jiří Boháček 

Schváleno dne: 9. 12. 2024 


